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                                                        Protokół Nr 123/2014 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
 w dniu 14 maja  2014 roku  

o godz. 08.30   
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy - Starosta Powiatu Średzkiego  
Mieczysław Kudryński - Wicestarosta Powiatu Średzkiego  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
Józef Chabraszewski- członek Zarządu   
Czesław Kaczmarek- członek Zarządu  
oraz  
Mariusz Żałobniak- Sekretarz  
Janina Gawlik – Skarbnik  
 
Starosta  
Przywitał przybyłych członków Zarządu Powiatu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.    
3. Przyjęcie protokołów nr 120/2014, 121/2014 i 122/2014 z posiedzeń Zarządu Powiatu.   
4. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- podziału Powiatu Średzkiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów, granic 
oraz liczby radnych wybieranych w danym okręgu wyborczym.  

5. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
- wniosku radnego M. Wojewódki dot. ewentualnego nabycia przez Powiat Średzki 
nieruchomości zabudowanej halą sportową, położoną w Środzie Śląskiej przy ul.1-go 
Maja 4.  
- zatwierdzenia wysokości dotacji dla Niepublicznego LO dla Dorosłych w Środzie 
Śląskiej oraz Ośrodka Rewalidacyjno – Wychowawczego Dolnośląskiego 
Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom i Młodzieży z MPDz „Ostoja”, 
- wniosku Wójta Gminy Malczyce dotyczącego współfinansowania zadania 
przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 2068D na odcinku wylotowym z 
Malczyc - ul. Mazurowicka z publiczną drogą gminą nr 104804D tj. z ul. Górną w 
Malczycach.  
- wniosku Związku Harcerstwa Polskiego Chorągiew Dolnośląska Hufiec ZHP w 
Środzie Śląskiej o umorzenie zaległych zryczałtowanych opłat  za eksploatację części 
lokalu użytkowego objętego umową nr MID.6850.6.2013 z dnia 16.10.2013 r.     
- wniosku Wydziału ŚiR, dotyczącego zwiększenia kwoty przeznaczonej na działanie 
pod nazwą „ Odbudowa populacji gatunków zwierzyny drobnej”.   
- podpisania aneksu do porozumienia w sprawie umieszczenia i wysokości wydatków 
na utrzymanie dziecka Leny Staszak, zawartego pomiędzy Powiatem Średzkim, a 
Miastem Wrocław.    

6. Sprawy różne.     
 
Starosta 
Zaproponował wprowadzenie do punktu 4, uchwały Rady Powiatu w Środzie Śląskiej w 
sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Środzie Śląskiej oraz uchwały 
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Rady Powiatu w Środzie Śląskiej w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 
zostaną środki PFRON.  
 
Za przyjęciem protokołu ze zmianami, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                      Za - 5 W - 0 P - 0 
 
Ad. 3 Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu:  
 
Za przyjęciem protokołu Nr 120/2014 członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                     Za - 5 W - 0 P - 0  
 
Za przyjęciem protokołu Nr 121/2014 członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                     Za - 5 W - 0 P - 0  
 
Za przyjęciem protokołu Nr 122/2014 członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                     Za - 5 W - 0 P - 0  
 
Ad. 4 Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 

- podziału Powiatu Średzkiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów, granic 
oraz liczby radnych wybieranych w danym okręgu wyborczym.   

 
Starosta odczytał projekt uchwały.  
 
Sekretarz 
Dodał, że zmniejsza się jeden mandat z okręgu Środa Śląska, zwiększa się w Miękini. Opinie 
Gminy Kostomłoty i Gminy Malczyce są pozytywne.   
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 
                                                      Za-5 W-0 P-0 
 
- uchwała Rady Powiatu w Środzie Śląskiej w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Środzie Śląskiej 
 
Starosta odczytał projekt uchwały. 
 
Sekretarz 
Dodał, że są to dwie zmiany: dodajemy typ C, oraz zmiana nazewnictwa z kierownika na 
dyrektora.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały Rady, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
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                                                    Za-5 W-0 P-0 
 
- uchwała Rady Powiatu w Środzie Śląskiej w sprawie określenia zadań, na które 
przeznaczone zostaną środki PFRON. 
 
Starosta odczytał projekt uchwały.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowej uchwały Rady, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 
                                                    Za-5 W-0 P-0 
 
Ad. 5 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
 

- wniosku radnego M. Wojewódki dot. ewentualnego nabycia przez Powiat Średzki 
nieruchomości zabudowanej halą sportową, położoną w Środzie Śląskiej przy ul.1-go 
Maja 4.  

 
Starosta  
Powiedział, że zdaniem Pani Kierownik Wydziału EKS Zuzanny Jaskuły uczniowie 
Powiatowego Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 mają wystarczające zabezpieczenie 
zajęć sportowych, które odbywają się na hali sportowej przy Powiatowym Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Środzie Śląskiej. W związku z tym, że Urząd Miejski dąży do 
sprzedaży tej hali, a my nie mamy wolnych środków w budżecie Powiatu uznajemy za 
niezasadne nabycie tej nieruchomości.  
 
                                                  Za - 5 W-0 P-0  
 

- zatwierdzenia wysokości dotacji dla Niepublicznego LO dla Dorosłych w Środzie 
Śląskiej oraz Ośrodka Rewalidacyjno – Wychowawczego Dolnośląskiego 
Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom i Młodzieży z MPDz „Ostoja”, 

 
 Za akceptacją wysokości w/w dotacji, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                    Za-5 W-0 P-0  
 

- wniosku Związku Harcerstwa Polskiego Chorągiew Dolnośląska Hufiec ZHP w 
Środzie Śląskiej o umorzenie zaległych zryczałtowanych opłat  za eksploatację części 
lokalu użytkowego objętego umową nr MID.6850.6.2013 z dnia 16.10.2013 r.     

 
Sekretarz 
Wyjaśnił, że ZHP rzeczywiście nie użytkowało tego pomieszczenia, a więc nie powstały 
koszty eksploatacyjne. Wobec powyższego wniosek jest uzasadniony. Chodzi o kwotę 656 
złotych.   
 
Starosta 
Myślę, że powinniśmy przychylić się do wniosku i pomóc nowemu Komendantowi, tym 
bardziej, że zawsze pomagali nam przy pocztach sztandarowych i w innych sytuacjach.  
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Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego stanowiska, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
                                                  Za- 5 W-0 P-0 
 

 - wniosku Wydziału ŚiR, dotyczącego zwiększenia kwoty przeznaczonej na działanie 
pod nazwą „ Odbudowa populacji gatunków zwierzyny drobnej”.   

 
Starosta 
Powiedział, że chodzi o zwiększenie wydatków do programu o kwotę 2 000 złotych, bo 
brakuje dla jednego koła łowieckiego.  
 
Na posiedzenie Zarządu Powiatu wchodzi Wójt Gminy Malczyce. 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego stanowiska, członkowie Zarządu Powiatu 
głosowali: 
 
                                           Za-4 P-1 (r. Kaczmarek) W-0 
 

- podpisania aneksu do porozumienia w sprawie umieszczenia i wysokości wydatków 
na utrzymanie dziecka Leny Staszak, zawartego pomiędzy Powiatem Średzkim, a 
Miastem Wrocław.    

 
Za zatwierdzeniem aneksu do porozumienia, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
                                                   Za-5 W-0 P-0  
  

- wniosku Wójta Gminy Malczyce dotyczącego współfinansowania zadania 
przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 2068D na odcinku wylotowym z 
Malczyc - ul. Mazurowicza z publiczną drogą gminą nr 104804D tj. z ul. Górną w 
Malczycach.  

 
Starosta 
Przypomniał, że wystąpiliśmy m.in. do Wójta Gminy Malczyce z wnioskiem o 
współfinansowanie zadania, które Powiat wyznaczył, czyli powierzchniowego utrwalania dróg 
powiatowych. Wystąpiliśmy z wnioskiem o wsparcie do poszczególnych gmin  kwotami  co 
najmniej 50 tysięcy złotych. Cztery gminy naszego Powiatu zgodziły się na dofinansowanie 
powierzchniowego utrwalania dróg, wniosek Wójta Gminy Malczyce jest trochę inny, stąd 
wizyta Wójta na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu.   
 
Wójt Gminy Malczyce 
Powiedział, że otrzymał pomoc finansową w ramach dolnośląskiego funduszu  pomocy 
rozwojowej w wysokości 200 tysięcy. Zwrócił się z prośbą, aby 100 tysięcy, które jest 
przeznaczone na powierzchniowe utrwalanie dróg powiatowych, przeznaczyć na remont 
wysepki, która znajduje się na tej drodze. Przedstawił propozycję, że Gmina Malczyce daje 
blisko 300 tysięcy, po jej stronie jest również projekt, wykonanie, nadzór, a Powiat wykona to 
skrzyżowanie, tą wysepkę, gdyż ona jest powiatowa. 
 
Skarbnik 
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Powiedziała, że dostał Pan dofinansowanie na zadanie gminne, na drogę gminną, czyli 
skrzyżowanie, ta wysepka byłaby oddzielnym zadaniem powiatowym? 
 
Wicestarosta 
Zapytał, czy Pan Wójt chce żebyśmy zrobili skrzyżowanie bez Waszej partycypacji? Wy 
zrobicie tylko część gminną. 
 
Radny Pierzchalski 
Zapytał jak do tego odniosą się inne gminy? 
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że trzeba spojrzeć na tą sprawę w sposób pragmatyczny. Jesteśmy 
odpowiedzialni za bezpieczeństwo na terenie Powiatu. Wójt wychodzi, w jego przekonaniu, z 
rozsądną propozycją. To, że Powiat zaproponował takie rozwiązanie, o utrzymywanie dróg w 
odpowiedniej kondycji poprzez powierzchniowe utrwalanie, to była nasza propozycja. Wójt 
widzi, że ma pilniejszą potrzebę. Uważam, że powinniśmy się nad tym pochylić i w jakiś 
sposób włączyć się do rozwiązywania tego tematu.    
 
Starosta 
Powiedział, że zaproponowaliśmy powierzchniowe utrwalanie. Jeśli Wójt ma inny pomysł, 
jest to do dyskusji. Problem polega na tym, że my możemy przeznaczyć te 100 tysięcy 
złotych, ale Gmina też musi dołożyć od siebie te 50 tysięcy, dla zasady. Bo to, czy my 
zrobimy powierzchniówkę w Malczycach czy przebudujemy skrzyżowanie powiatowe za tą 
kwotę, rozumiem, że jest do dyskusji. Wszystkie inne gminy dokładają. Jeżeli całość zadania 
będzie kosztowała 80 tysięcy, Powiat da 50 tysięcy, a gmina 30 tysięcy i zrobimy to zadanie. 
Ale zrobilibyśmy samo skrzyżowanie, tą wysepkę, bez chodnika.     
 
Józef Chabraszewski 
Dodał, że ewidentnie bez chodnika, bo wszystkim pozostałym Wójtom odmówiliśmy budowy 
chodników.    
  
Starosta 
Podsumował dotychczasowe ustalenia: współfinansujemy zadanie polegające na 
dofinansowaniu przebudowy skrzyżowania drogi powiatowej nr 2068D na odcinku 
wylotowym z Malczyc – ul. Mazurowicka z publiczną drogą gminną nr 104804D tj. z ul. 
Górną w Malczycach, w ramach zabezpieczonych środków  finansowych przeznaczonych 
wstępnie na powierzchniowe utrwalanie dróg na terenie Gminy Malczyce, dofinansujemy 
zadanie w zakresie przebudowy powyższego skrzyżowania (bez dofinansowania budowy 
chodnika) przy 70 % udziale Powiatu (rzeczywistych ostatecznych kosztów 
poprzetargowych, jednakże w wysokości nie wyższej niż 100 tysięcy złotych) oraz 30 % 
udziale Gminy Malczyce. Dodał, że sporządzenie kosztorysu inwestorskiego, nadzór 
inwestorski i przeprowadzenie postępowania przetargowego na realizację m.in. tego zakresu 
robót budowlanych zapewni Gmina Malczyce na podstawie stosownej umowy z Powiatem 
Średzkim. W związku z powyższym nie ogłaszamy przetargu na powierzchniówki na terenie 
Gminy Malczyce, czekamy na projekt i kosztorys, uzgodnimy i podpiszemy porozumienie.  
 
Za powyższym stanowiskiem, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
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                                                    Za-5 W-0 P-0  
 
Wójt Gminy Malczyce 
Powiedział, że przedstawi stanowisko swojej Radzie. 
 
Wójt Gminy Malczyce opuszcza posiedzenie Zarządu Powiatu. 
 
Ad. 6 Sprawy różne. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.    
 
 Protokół sporządziła:                                   PODPISY:  
     (-) 
  Katarzyna Łaziuk                                       
                                                                        Sebastian Burdzy………(-)…………… 

 
    
    Mieczysław Kudryński……(-)………….. 

                                    
                                                                          
                                                                         Grzegorz Pierzchalski.......(-)..............  
 
                                                    
                                                                         Józef Chabraszewski……(-)………….     
           
                                                                        
                                                                        Czesław Kaczmarek….…(-)………….. 
 
                                                                       
                                                                        Janina Gawlik………(-)………………. 
                                                                         
                                                                         
                                                                        Mariusz Żałobniak ……(-)…………..   
                                              


